



POWERFUL TRAVEL & TOURS SDN BHD



马余航空旅游有限公司

No.36A & 38A, Jalan Daya 7, Taman Daya, Kepong, 52100 Kuala Lumpur.

Tel : 03-6272 7168

Fax: 603-6272 6022

Website: www.powerful.com.my

Email: powerful042003@yahoo.com

Company No: 656830-P

KKKP 4296

Tour Code: TH/HDY/T1210

3天2晚 合艾 / 宋卡之旅 + 羽球友谊赛

DAY 1 吉隆坡/合艾 / 观音山 (晚)

早上六时正于集合地点出发，乘巴士前往合艾。途中于丹绒马林，武吉美拉小歇，在续程前往合艾早上抵达樟伦，在黑木山移民厅办理手续后，续程往泰国昔罗办理入境手续。续程前往**观音山**，在观音山的可凤市公园八大楼您可供奉高度 9.9 公尺之**白玉观世音菩萨圣像**及合艾全景。前往**购买皮料与纪念品及土产店购买当地土产**。自由活动。

DAY 2 合艾 / 宋卡/ 合艾 (早/午)

早餐后，续程前往宋卡乘坐**缆车**上当官山（含缆车上下，含入门票），参观**五世秦皇**和**龙仆托神雕像进香许愿**，对面能眺望猫岛及老鼠岛参观**美人鱼铜像**及**沙每拉海滩**，午餐后，自由活动或参加**羽球友谊赛 3-6pm**，下榻酒店小歇。晚上可**自费**观赏泰国特色表演。

DAY 3 合艾 / 吉隆坡 (早)

早餐后，收拾行李离开酒店。前往昔罗关口办理，办理出境手续。抵达黑木山关口办理回返马来西亚手续及物品检查。享用午餐(自费)后，续程前往**怡保购买土特产**。续往回返吉隆坡。

不含:私人消费

Tour fare adult : RM 370 (twin sharing) (VIP 30 seater)

Departure date : 21.07.12-23.07.12

Meals : 2B (hotel breakfast), 1L, 1D

Hotel : Mayfolwer Hotel or sml

Include : Thailand Travel Insurance, Border Fee, Thailand Tour Guide

Exclude : All entrance ticket



POWERFUL TRAVEL & TOURS SDN BHD



马余航空旅游有限公司

Company No: 656830-P
KKKP 4296

Tour Code: TH/HDY/T1210

No.36A & 38A, Jalan Daya 7, Taman Daya, Kepong, 52100 Kuala Lumpur.

Tel : 03-6272 7168 Fax: 603-6272 6022 Website: www.powerful.com.my Email: powerful042003@yahoo.com

3D2N Hatyai / SongKhla + Badminton Friendly match

Day 1 : Kuala Lumpur / Hat Yai / Kwun Yam Shan (D)

6.00 am Gathering in a place , take the bus to go to Hat Yai . The way in Dan velvet Marin Bukit Merah Xiaoxie , the onward to Hat Yai morning arrived camphor Lun , the Immigration Department to complete the formalities in Blackwood Hill , onward to Thailand Xi Luo immigration formalities . Onward to go to Kuanyin Mountain , you can worship in Kuanyin Mountain Phoenix City Park , eight building height of 9.9 meters of white jade Bodhisattva statue and co-Yi Quanjing . To purchase leather, souvenirs and souvenir shops to buy local products . Freedom of movement.

Day 2 : Hat Yai / Songkhla / Hat Ya (B / L)

After breakfast, onward to the Songkhla official mountain cable car ride (including cable car up and down, including entrance fee) , visit V, Qin Huang and Long servant to God statue pilgrimage vow, the opposite view of Cat Island and Mouse Island to visit the mermaid copper like beach sand per pull, after lunch, free activities or to participate in badminton friendly 3-6pm , hotel Xiaoxie . At their own expense to watch the special performance of Thailand.

Day 3 : Hat Yai / Kuala Lumpur (B)

After breakfast, pack up and leave the hotel. Luo mark, before the past, handled through the departure formalities. Arrived at Black Mountain wood crossings to handle the return of Malaysia's procedures and items to check. After lunch (own expense) and onward to Ipoh to buy souvenirs. Continued to return Kuala Lumpur.

Exclude: Personal Expenses

Tour fare adult	: RM 370/pax	(twin sharing) (VIP 30 seater)
Departure date	: 21.07.12 - 23.07.12	
Meals	: 2B (hotel breakfast), 1L, 1D	
Hotel	: Mayfolwer Hotel or sml	
Include	: Thailand Travel Insurance, Border Fee, Thailand Tour Guide	
Exclude	: All entrance ticket	

备注:行程次序如有更改, 由于季节变化产生, 行程调整, 均以当地接待单位安排为准。*在无法及时通知之情况下, 我公司保持更改价格之权利。

website